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Komise dopravy Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 4/2016 
ze zasedání komise dopravy, dne 12.9.2016  

od 15.00 hodin v Berouně 
 

Přítomni 
 
Členové komise:   David Minařík, ing. Vladimír Káš, Jaromír Jedlička, ing. Albert Červenka, ing. Tomáš 
Kapal, Pavel Schenk MBA, ing. Jan Rambousek, JUDr. Sabina Burdová, por. Bc. Petr Krejbich 
 
Hosté: Mgr. Miroslav Jerling, Mgr. Vladimír Hrotík 
 
Omluveni:  
 
Zapisovatel:   Martina Krejčová 
 
Ověřovatel zápisu:  David Minařík 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Řešení dopravní situace v oblasti nad letním kinem 
4. Informace o situaci ohledně nového povrchu komunikace na Zavadilku a Jarov 
5. Různé 

 
 

Jednání 
 
 

K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda David Minařík, který byl i ověřovatelem zápisu 
 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
Usnesení: Komise dopravy schvaluje program jednání.  
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu plnění usnesení komise provedl předseda komise dopravy, který konstatoval, že všechna 
usnesení komise jsou průběžně plněna. 
Komise vzala informaci o plnění usnesení komise na vědomí. 
 
Usnesení:   Komise dopravy bere na vědomí informaci o plnění usnesení komise.  
Hlasování:  9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 3 – Řešení dopravní situace v oblasti nad letním kinem 
 
Vedoucí odboru dopravy seznámil přítomné se situací v dané lokalitě, kde již delší dobu dochází 
k většímu množství nesprávně parkujících vozidel. K tématu proběhla diskuse, ve které jednotliví členové 
komise uváděli pozitivní i negativní dopady různých řešení a nakonec bylo dohodnuto jako nejvhodnější 
řešení, že v ulici Prof. Urbana se zřídí komunikace s jednosměrným provozem ve směru od ulice Za 
Městskou horou až k ulici Na Vyhlídce. Ulice Na Kaplance má komplikované napojení jak do Okružní 
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ulice, tak i do ulice Pod Kaplankou a proto se komise na jednoznačném řešení nedohodla. Po té dal 
předseda o věci hlasovat. 
 
 
Usnesení:   Komise dopravy doporučuje v ulici Prof. Urbana zřídit jednosměrný provoz 
Hlasování:   pro – 8 proti – 0 zdržel se 1 
 
 
 
K bodu 4 – Informace o situaci ohledně nového povrchu komunikace na Zavadilku a Jarov 
 
Vedoucí odboru dopravy informoval o postupu prací a rozdělení úseku na 21 etap, aby došlo 
k minimálnímu omezení provozu, přesto ale došlo hned první den ke kritické situaci, kdy muselo být 
zrušeno světelné řízení úseku, který způsobil zablokování dopravy v obou směrech. Současně probíhají 
práce za provozu, omezení v úsecích probíhá za řízení provozu pracovníky stavby. 
Usnesení:   Komise dopravy bere informaci na vědomí  
Hlasování:   pro – 9 proti – 0 zdržel se 0 
 
 
 
K bodu 5 – Různé 
 
Člen komise pan Jedlička informoval o situaci při parkování před mateřskou školou Pod Homolkou, kde 
někteří řidiči nesprávně parkují u chodníku, na chodníku a nebo na vyhrazeném parkovišti, ale 
v protisměru. Na to předseda komise požádal por. Krejbicha, aby se Policie ČR i městská policie v rámci 
výkonu služby na tuto oblast zaměřili a přestupky zde řešili.  
 
 
 
Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 16.50 hodin. 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Martina Krejčová 
 

  
Ověřil: ………………………. 

  
Předseda komise: ……………………………. 


